

Ms. Afaf Al Kontar

السيدة/ عفاف القونطار

Ms. Afaf is a highly experienced and accomplished modernized HR professional, she has made a significant impact as the Chief Human Resources Officer at Darwish Bin Ahmed and Sons Group. She has displayed exceptional leadership skills while managing the HR, PR, and Administration function for a vast and diverse workforce of 6500+ employees across multiple locations in UAE, Saudi Arabia, and Oman.

She has over 10 years of expertise in Sales and Operations management, Supply Chain management, and Business Development. Her impressive track record includes driving revenue growth, increasing operational efficiency, and expanding product portfolios to enter new markets. She is skilled in managing exclusive dealership of MAN truck and bus in the UAE market, as well as handling sales divisions of various equipment related to Construction, Oil & Gas field, Power Generation, Marine, and Material Handling/Logistics industry.

With excellent leadership skills, she has built and led high-performing teams, fostered a culture of innovation, collaboration, and accountability, and established strategic partnerships with suppliers and vendors to improve supply chain and product quality.

Her extensive experience and expertise make her a valuable asset in driving business growth and operational excellence.

السيدة عفاف هي خبيرة موارد بشرية ذات خبرة عالية وإنجاز ، وقد كان لها تأثير كبير كرئيسة للموارد البشرية في مجموعة درويش بن أحمد وأولاده. لقد أظهرت مهارات قيادية استثنائية أثناء إدارتها لوظيفة الموارد البشرية والعلاقات العامة والإدارة لقوة عاملة واسعة ومتنوعة تضم أكثر من 6500 موظف عبر مواقع متعددة في الإمارات العربية المتحدة والمملكة العربية السعودية وسلطنة عمان.

لديها أكثر من 10 سنوات من الخبرة في إدارة المبيعات والعمليات وإدارة سلسلة التوريد وتطوير الأعمال. يتضمن سجلها الرائع دفع نمو الإيرادات وزيادة الكفاءة التشغيلية وتوسيع نطاق المنتجات لدخول أسواق جديدة. وهي ماهرة في إدارة البيع الحصري لشاحنات وحافلات MAN في سوق الإمارات العربية المتحدة ، بالإضافة إلى التعامل مع أقسام المبيعات لمختلف المعدات المتعلقة بالبناء وحقل النفط والغاز وتوليد الطاقة والبحرية ومناولة المواد / صناعة الخدمات اللوجستية.

بفضل مهاراتها القيادية الممتازة ، قامت ببناء وقيادة فرق عالية الأداء ، وعززت ثقافة الابتكار والتعاون والمساءلة ، وأقامت شراكات استراتيجية مع الموردين والبائعين لتحسين سلسلة التوريد وجودة المنتج.

خبرتها الواسعة وخبرتها تجعلها رصيذاً قيماً في دفع نمو الأعمال والتميز التشغيلي.